

اعلان عن برامج تدريبية للعاملين بقطاع تكنولوجيا المعلومات بمؤسسات التعليم العالي

في اطار التعاون المثمر بين وزارة التعليم العالي والبحث العلمي وشركة هواوي مصر ، تعلن وزارة التعليم العالي والبحث العلمي عن فتح باب التقدم للبرامج التدريبية للعاملين بقطاع تكنولوجيا المعلومات بمؤسسات التعليم العالي في المجالات التالية :-

- 1.Big Data
- 2- AI
- 3.Cloud Computing
- 4.Datacom
- 5- Security
- 6.Access Network
- 7- 5G

- يتم التقدم إلكترونيًا من خلال منصة وزارة التعليم العالي والبحث العلمي للتدريب :
<https://skillshub.moheer.gov.eg/index.php/moheer-applying-form>



في موعد أقصاه 21 /4/2024

- سيتم عقد اختبار مبدئي لمعرفة مدى إلمام المتقدمين بالمبادئ الأساسية للشبكات، ونظم التشغيل وقواعد البيانات ، ويمكن الاطلاع علي متطلبات كل برنامج تدريبي من خلال الرابط :

<http://bit.ly/4aj3C8r>



- علي المتقدمين تقديم ما يفيد اثبات للعمل في احدي المؤسسات التابعة لوزارة التعليم العالي والبحث العلمي
- يتم اختيار مجال واحد للتدريب من المجالات السابقة .
- لمزيد من المعلومات يرجى زيارة الموقع : <https://skillshub.moheer.gov.eg> /
- في حالة وجود استفسار يرجى التواصل من خلال الايميل التالي: Skillshub@moheer.gov.eg

Training programs for ICT staff in IT sector in Higher Education Institutions

The collaboration between the Ministry of Higher Education and Scientific Research and Huawei Egypt, aims to build a more inclusive and capable workforce to Enhance their professional development and career advancement opportunities and expand skills set and stay up-to-date with the latest trends and technologies.

These programs are offered to calibers who are interested in investing in their professional growth and contribute to the success of higher education institutions You can apply now for the training program [for ICT staff in IT sector in higher education institutions](#) in the following areas:

- 1.Big Data
- 2- AI
- 3.Cloud Computing
- 4.Datacom
- 5- Security
- 6.Access Network
- 7- 5G

Application is available now through:

<https://skillshub.moheer.gov.eg/index.php/moheer-applying-form>



Application deadline: 21/4/2024

- Pre- assessment exam will be held to applicants to evaluate their knowledge with the basic principles of networks, operating systems and databases.
- courses details and prerequisites can be found through:

<http://bit.ly/4aj3C8r>



- Applicants must provide proof of work in one of the institutions affiliated to the Ministry of Higher Education and Scientific Research
- Participants should select One field of training fields.
- For more information please visit:
<https://skillshub.moheer.gov.eg/>
- In case of any inquiry, please contact us through the following E-mail:
Skillshub@moheer.gov.eg